
PROTOKOLL FRA Styremøte 23.06

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Per Erling Espnes, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 23.06.2022 kl 2000

Sted: 

Til stede

Sak nr 20220027 Wifi i P-hus

Avgjøre om vi skal gjennomføre wifi inn til P-husene.

Det kommer ikke frem av e-post om det er med mva, så det må det på regnes.

  
Hei

Viser til befaring utført av montør på Moltmyra 1 og Moltmyra 279. 7091 Tiller .

Fremføring: På kjeller 1 må det graves ett rør ca 2 meter i gress fra node(Moltmyra ftth1) og inn til p-
kjeller. Her må det borres inn i kjeller og settes opp et modem.

I kjeller 2 må det graves fra rekkehus Moltmyra 215-225, her må det graves en ca 15 meter og
skjæres opp asfalt på gangvei i mellom p-kjeller og rekkehus. Rør borres inn i kjeller og det skjøtes
opp i boks i rekkehus og monteres ett modem.

**Pris:**  
Arbeid: 38000,-  
**Abonnement:** 199 kr/mnd

Så fort vi får bekreftet at dette er OK så vil vi sende arbeidet til entreprenør for utførelse, og de vil
kontakte dere for å avtale dato og tidspunkt på samme måte som ved befaringen.

Ønsker deg en fin dag.

Hilsen Line i Telia

Kommentar:
Saken utsettes til utbedring av garasjepilarene er gjennomført.

Tatt til orientering

Sak nr 20220028 Status garasjepilarer

Tilbud fra Rakon Bygg - ca 500.000,- + mva

Har avtale med Ole Stenmo 7.6 kl 15, som vil komme på befaring av garasjene. Dette er en
rådgivende ingeniør, som vil komme med anbefalinger vi kan bruke for å innhente tilbud. Vi henter inn
tilbud fra Nidaros Betong i etterkant av dette, da vi ikke har hørt noe mer fra Luna Bygg.
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Kommentar:
Ikke mottatt rapport fra Ole Stenmo, selv etter purring på mail. Styret v/Thomas Vagle purrer opp pr
telefon. Holder fortsatt dialogen med Nidaros Betong.

Tatt til orientering

Sak nr 20220029 Anmodning om hogst av trær

Til Styret i Skjetnan Grendelag

Anmodning om hogst av 6 trær på vollen mot John Aaes vei

Naboer har de siste årene snakket om at trær på vollen i sør/vest er blitt for store.  

Husstander i MM 91 – 77 er forespurt om de ønsker fjerning av grantrærne på vollen mot John Aaes
vei. 7 av 8 husstander ønsker fjerning av grantrær som står som en tett vegg, tar lys og utsikt.
Trærne ble plantet av beboere i siste halvdel av 1980 årene og er etter hvert blitt alt for høy. Etter
forrige runde med fjerning av trær sørøst for dagen grantrær fikk flere hager/rekkehus tilbake lyset
og betydelig redusert fuktighet grunnet skygge fra trærne. Ved fjerning av 6 grantrær er det naturlig
om det vurderes uttynning og hogst av enkelte store lauvtrær på vollen mot John Aas vei. Store
lauvtrær avgir mye lauv.  

Ved hogst er det fint om vi får beskjed om tidspunkt.

Mvh Knut Sommervold, MM 89. Mobil 91393409

Kommentar:
En spørreundersøkelse fra 2020 vedrørende støyvegg på denne vollen, viste at flere enn en husstand
var negative til hogst av flere trær. Styret ønsker bekreftelse fra berørte husstander at dette er noe de
ønsker i dag, men er positive til hogst under nevnte forutsetning.
Tatt til orientering

Sak nr 20220030 Elbil-ladere - Avlesning, avregning og Akonto fakturering

Vi må vurdere tilbud fra Tobb på avlesning, avregning og Akonto fakturering.  

Kommentar:
Avventer fortsatt tilbud fra Techem Norge AS på tilbud om avlesning og fakturering av kostnader i
forbindelse med lading av elbil.

Tatt til orientering

Sak nr 20220031 Gjennomgang e-poster

Marita drar oss gjennom hva som rører seg av e-poster og sosiale medier.  

Tatt til orientering

Sak nr 20220032 Tilbud på strøm fra Elekt AS
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Hei Per Erling,

Da er vi endelig klare til å levere strøm til bedrifter. ¿

Her finner du tilbud for strøm til Skjetnan Grendelag:

Spotpris + 1 øre /kWh  
39,- fastbeløp per adresse per måned  
499,- oppstartskostnad (dekker våre kostnader ved oppstart) - Kan redusere ved lavt årsforbruk.  
Ingen bindingstid  
Fakturering via EHF eller email  
Alle priser er oppgitt ekskl. MVA.  

I og med at vi er i tidlig fase med strøm til bedrifter vil man ikke ha tilgang til app eller rapportering i
første omgang.

Vedtak:
Styret er enstemmig enig om endring til Elekt AS som strømleverandør.

Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20220033 Eventuelt

.

Tatt til orientering

Bjørn Flemming Iversen, Leder Per Erling Espnes, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem

Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 23.06 den 23.06.2022 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 03.07.2022
Styremedlem Per Erling Espnes (sign.) 23.06.2022
Styremedlem Elin Johanne Hitchman (sign.) 30.06.2022
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 24.06.2022
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 23.06.2022


